



PROTOKOLL

Sida 1 av 2

Protokoll fört vid styrelsesammanträde i Västerås 20200830

Närvarande: Peter Ekendahl, Johnny Ramsten, Per-Åke Jansson, Elisabeth Stanley, Birgitta Samuelsson, , Bo Wiker, Anders Dahlström och Lars-Gunnar Modigh

Frånvarande: Lars Gustavsson

1. Upprop: Genomfördes. Elisabeth skriver protokollet idag.

2. Mötets öppnande:

Ordföranden hälsade alla styrelsemedlemmar välkomna samt förklarade mötet öppnat.

Dagordningen godkändes. Anders framförde önskemål om att dagordningen bör vara mer detaljerad så att alla har en chans att förbereda sig i frågorna.

3. Föregående protokoll:

Årsmötesprotokollet gicks igenom. Vissa smärre justeringar gjordes vid sittande bord men skall gås igenom på nästa möte. Rättad version skall ut på hemsidan. Protokoll från konstituerande möte innehöll även det en del felaktigheter som skall rättas och gås igenom på nästa möte.

4. Eftersom det enligt ovan fanns felaktigheter i protokoll så togs denna upp som en egen punkt.

5. Frågan om att arrangera DM . Inga DM under hösten planeras. Det skall stå en tydlig inbjudan på nätet att alla klubbar är välkomna att arrangera DM

6. Kassareport:

Kassören redovisade banktillgodohavande på cirka 83 tkr samt att Ruterkontot omfattade cirka 20 tkr. Tillgångarna bedömdes som goda och en fortsatt reducering är möjlig inom en balanserad ekonomi.

Vi diskuterade länge om huruvida vi skulle erbjuda subventioner till klubbarna för att köpa " Bridgekryss" i plexiglas.

7. Tävlingar: Inga tävlingar under HT. Förslag om att ordna BBO-tävling i distriktet. Det beslöts att vi på försök skall arrangera 2 st under HT med en första den 20 eller 27september kl. 15.30 24 brickor på.

Elisabeth skall tillfråga tävlingsledare. MBF skall undersöka vilka klubbar som spelar live eller på BBOs så vi kan informera på hemsidan. Vid detta utskick har Nisse och Christer sagt ja och vi spelar den 27/9-20

Elisabeth skrev en inbjudan till denna. Denna ska skickas med " gruppmail" till distriktets medlemmar samt lägas ut på hemsidan. Peter skickar ut denna.

8. Utbildningar: Ruterutbildningar önskas bl.a av Sala. Den som skulle hållas i mars ställdes in. Beslut togs att vi skall ordna dessa efter önskemål från varje klubb "on demand". Elisabeth är kontaktperson.

9. Övriga frågor: Eftersom dessa var flera delades de upp i följande.

- **Hemsidan**
- **Distriktsträffen 7 och 8/11**
- **Rekryteringskedjan**
- **Datum för motioner till Årsmötet**
- **Mail-kultur i styrelsen**
- **Medlemsavgifter**

Hemsidan. Ganska mycket kritik har riktats mot vår hemsidan. Tråkig och ej "levande". Peter skall träffa Lars och prata ihop sig.

Distriktsträffen. Beslut : Peter och Bibi åker.

Rekryteringskedjan. Bibi argumenterade entusiastiskt för vikten av att klubbarna anmäler sig till denna. SBF injuder till Webbinarier med olika rubriker i ämnet.

Datum för motioner . Viktigt att påminna om att lämna in dessa som f.ö går att lämna in när man vill under året.

Medlemsavgifter. Bibi framförde en befogad oro över att våra medlemmar inte betalar i år och att vi som följd får stora ekonomiska förluster.

10. Ersättningar:

Kassören förhörde sig om antalet körda km för de olika bilförarna. I övrigt intet.

11. Nästa möte: 25/10 2020 kl.15.00 i Västerås lokalen

10. Mötet avslutades:

Ordföranden tackade alla ledamöter och avslutade mötet.

Ordförande Elisabeth Stanley

Ordf har godkänt texten Skrev detta

Peter Ekendahl